
Skrivelse till kommunstyrelsen

Uppföljning av bildandet av Hägersten-Älvsjö 
stadsdelsnämnd
I kommunstyrelsens förslag till budget för 2020 med inriktning 2021-2022 föreslog den borgerliga 
majoriteten att stadsdelsnämnderna Hägersten-Liljeholmen och Älvsjö den 1 juli 2020 skulle föras 
samman och bilda en gemensam stadsdelsnämnd. I samband med beslutet om sammanslagning 
påtalades risker om bland annat ökad oro bland medarbetare och svårigheter med rekrytering. Även 
ökade kostnader för lokaler lyftes som en risk. Trots detta lovade majoriteten att den nya 
stadsdelsnämnden skulle vara mer kostnadseffektiv och öka kvaliteten i verksamheterna. 

Stadsledningskontoret betonade i sitt tjänsteutlåtande att det är av yttersta vikt att mycket noga följa 
den ekonomiska utvecklingen efter att den nya stadsdelsnämnden inrättats. Det har nu snart gått ett år 
sedan denna organisatoriska förändring genomfördes och vi efterfrågar därför en utvärdering och 
analys av sammanslagningens effekter. 

- Har sammanslagningen av Hägersten-Liljeholmen och Älvsjö stadsdelsnämnd utvärderats och 
följts upp? Om så är fallet, kan kommunstyrelsen ta del av materialet?
 

- Har de av majoriteten uppsatta målen om ekonomiska besparingar uppfyllts?

Stockholm den 23 juni 2021

Torun Boucher (V) Rashid Mohammed (V)
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